

Dagsorden for lokalrådsmøde 21. februar 2012, kl. 19.00

Sted: Anjas svigerforældres sommerhus overfor Anja ☺

Deltagere: Anita, Dorrit, Martin, Anja

Afbud: Linda, Tine

Pkt.	Emne	Tid
1.	Valg af referent: Dorrit	
2.	Valg af dirigent: Anja	
3.	<p>Orientering fra formanden</p> <p>a. Gadeteater: Vi frygter lidt, at det lyder som om, "bordet fanger": Vi ved ikke hvor mange andre, der er gået med i projektet, men håber der er andre end kun os! Vi spekulerer over, om det kunne gøres til noget, der kunne foregå på tværs af foreningerne herude? (fx menighedsråd, forsamlingshus..) Foregår første lørdag i august, dvs. lørdag d. 4. august</p> <p>b. Diverse høringssvar (skole og vindmøller): Er sendt – lægges på hjemmesiderne via Martin og Christina</p>	10 min.
4.	<p>"Evaluering" af afholdte arrangementer siden sidst</p> <p>a. Pigeaften med Grønbech Biler v./ Dorrit: Positiv oplevelse, deltagere "udefra", dvs. ikke kun lokalrådsmedlemmer! Grønbech var meget interesseret i at afholde arrangementet igen, evt. også en version for mænd. Var det en idé at foreslå afholdelse af et arrangement om knallerter – for at tiltrække de lidt yngre?</p> <p>b. Borgermøde om vindmølleplanen: Kun Anja, Tine og Martin til stede! Men positivt at det lader til, at vi altid kan låne Henrys hus. Vi skal huske at nævne i næste lokalblad, at vi har afholdt dette borgermøde! Martin var til kommunens info-møde: tilføjede ikke noget nyt ud over det, meget løse, materiale, der ligger i forvejen.</p>	15 min.
5.	<p>Borgermøde og generalforsamling</p> <p>a. Sted: Klubhuset tirsdag d. 13. 3. kl. 19</p> <p>b. Forplejning: 20 sandwich (Anita) og en kage (Anja). Anja medbringer resten af kaffe/the fra vindmøllearr. og kontrollerer picknick-øls holdbarhed. Tjekker også om vi kan sælge af klubhusets sodavand. (Anita foreslår ost og rødvinarrangement næste år ☺)</p> <p>c. Dagsorden: Anita spørger Heidi Sørup om hun vil være vores revisor (og godkende regnskabet inden generalfors.) Mht. konto-problemer pga. Max bank følger Anita det til dørs! Anja fortæller om året, Anita om regnskabet – dagsorden som den står i vedtægterne</p>	1 time

	<p>d. Vedtægtsændringer: som del af indkomne forslag, pkt. 6: Anja indfører det fra kommenens version, som vi mangler, samt fjerner medlemskrav mm. (Mht. vores snak om åbne/lukkede møder venter vi med at indføre noget til næste gang, så Anja kan nå at tale med KLR-Lars om, hvad "standarden" er, hvad der foreligger af muligheder..)</p> <p>e. Hvad gør vi if. til valget til rådet i og med vi i dag ikke lever op til vedtægterne?: Mht. valg starter vi forfra: vi er alle 6 på valg, ved konstituering beslutter vi hvem, der stiller sit kandidatur til rådighed allerede efter et år.</p> <p>f. Emne for "borgermøde-delen": Borgermøde-delen skal rumme snak om folk har nogle idéer (Martin nævner vi evt. kunne reklamere for lokalrådet ved fx banko, kirkelige arrangementer, gymnastikopvisning..)</p> <p>g. Annoncering: Linda menes at ku' få det i Ugebladet Vestsjælland og UgeNyt. Anja laver annonce og mailer, så vi hver især kan printe og hænge op, hvor vi synes.</p>	
6.	<p>Lokalbladets fremtid, når skolen sandsynligvis slipper tøjlerne. En ny form for samarbejde? Skal lokalrådet igen have en mere aktiv rolle? Møde med de andre tre aktører (VIF, kirke og VUK)?: Efter d. 27.2. kan vi begynde at tage kontakt til de forskellige interessenter med henblik på at få flere skuldre til at bære dens fremtid økonomisk, også friskolen.</p>	20 min.
7.	<p>Opfølgning på og snak om, hvilke opgaver lokalrådet kan og skal påtage sig.</p> <p>Vi er blevet udfordret i forhold til, hvilke opgaver vi som lokalråd forventes at varetage, og det kan vi ikke lade som om ikke er sket. Når man lader sig opstille og vælge til lokalrådsarbejdet er det uden tvivl med en forventning om, hvad et sådant arbejde indebærer, og det er nødvendigt, at lokalrådet holder sig til det mandat, som er givet i vedtægterne.</p> <p>Emnet har kort været berørt pr. mail. og da der ikke synes at være enighed, bør det drøftes på et møde. Endvidere synes det at være noget, som ikke umiddelbart lader sig udsætte.: Anja taler med KLR-Lars om en passende formulering af, at vi ikke vil indgå i mere personrelaterede sager, at vi kun er bindeled mellem det offentlige og områdets beboere.</p>	30 min.
8.	<p>Næste møde Kan vi fastsætte dette nu? I praksis kan lokalrådets sammen sætning se helt anderledes ud efter midten af marts, og vi når næppe at holde noget møde inden da.: Dato for næste møde fastsættes efter generalforsamlingen</p>	10 min.
9.	<p>Eventuelt: Næste lokalblad deadline 3. maj, udk. uge 24: om generalforsamling/borgermøde, vindmølle-borgermøde, de 2 høringsvar, skt. hans, sommerpicnic, gadeteater, drager, førstehjælp..... Dorrit kontakter Justiniano ang. telte til Skt Hans Anja laver ansøgning ang. tilskuddet fra kommunen</p> <p>Mødet slut 21.25 – tak til Anja for husly!</p>	10 min.